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REFERAT – BESTYRELSEN 

Bestyrelsesmøde KFK 5. december 2024  
 

Tid og sted Torsdag d. 5. december 2024 kl. 18:00 på KFK 

 

Referent Jens Behrens (JBe)  

 

Deltagere Søren Hjortflod (SH) 

  Ole Bruun (OB) 

Uffe Gedde (UG) 

 Frederik Gyldenkrone (FGY) 

Driftsleder Kasper Holm Nielsen (KHN) 

 Tania Merkel Jensen (TMJ) 

 Henrik Kofod Dich (HD) 

Otto Lind Mortensen (OM) 

Jens Behrens (JBe)  

Torben Lund Jensen (TJ) 

 

Afbud - 

 

Kopi til Mødedeltagere samt afbud (Opslag i klubhus) 

 

Næste  Heldagsmøde lørdag d. 18. januar 2025 08:30 på konferencecenter 

Møde  

   

Agenda 

 

0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 
1. Siden sidst (JBe) 

2. Regnskaber (alle) 
3. Næste Møde og mødeplan 2024 
4. Sportsudvalget (UG) 

5. Driftsudvalget (HD) 
5.1 Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 

5.2 Miljø (JBe) 
5.3 Instruktør (OB) 

6. Ordensudvalget (JBe) 
7. Eventuelt (Alle) 

7.1 Ingen punkter til eventuelt (Alle) 
8. Godkendelse af referat 
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0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 
 

Der var ingen bemærkninger til referatet 

 

 

1. Siden sidst (JBe) 
 

Do/Done liste pr. dags dato gennemgået og opdateret 

 

Driftsudvalg; JBe; 379;  ; Kontakt til DSkyU angående momskompensation; HD; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 387;  ; Udbedring af beklædning af sekretariat;  ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 405; ; 2 Duematic maskiner udskiftes; ; Åben 

Driftsudvalg; JBe; 407; ; Hastighed på grusvej; ; Åben 

Driftsudvalg; TJ; 419; ; Zakobo; ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 437; ; Planday udgår og Deltaplan benyttes i stedet; TJ, OB; Åben 

Driftsudvalg; TJ; 445; ; Udjævning af duepriser; OM; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 450; ; Overblik over kastemaskiner og andre større aktiver med en 3-5 års 

horisont; HD ; LUKKET 

Sportsudvalg; UG; 397;  ; KFK som internationalt skydecenter (5 kombi baner med blytilladelser);  ; 

Afventer 

Sportsudvalg; UG; 440; ; Ildsjæl til håndtering af sponsorater; TMJ; Åben 

Sportsudvalg; UG; 449; ; Efterkalkulation på FITASC GP; ; Åben 

 

2. Regnskaber (alle) 
 

Regnskab ultimo november 2024 gennemgået. Resultatet er tilfredsstillende. 

 

 

3. Næste Møde og mødeplan 2024 
 

Heldagsmøde:    Lørdag d. 18. Januar 2025 08:30  

    – Søndag 19. Januar 2024 10:00 Afholdes på konferencecenter 

 

På heldagsmødet færdiggøres mødeplan 2025. 

 

Formændene for de 2 hovedudvalg (Sportsudvalget UG og Driftsudvalget TJ) tilser derfor, at der 

afholdes møder i udvalgene senest 2 uger før ordinære bestyrelsesmøder. Udvalgene søger så vidt 

muligt at forelægge bestyrelsen gennemarbejdede beslutningsgrundlag til bestyrelsens stillingtagen. 

Disse forslag kanaliseres gennem JBe, som også distribuerer referater fra de 2 udvalg til bestyrelsen. 

 

4. Sportsudvalget (UG) 
 

Sportsudvalg: Formand UG, medlemmer TMJ, OM, FGY, SH  

 

Formand for sportsudvalget 

UG træder tilbage som formand for udvalget. Der skal kigges ind i en ny person som formand. 

Opgaverne for denne formand skal defineres - der udtænkes måske en plan om arbejdsgrupper for de 

forskellige discipliner (en ansvarlig for disse skal findes i sportsudvalget). Drøftes på heldagsmødet. 
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Ny tænkning om klubmesterskab 2025 

Kan man holde klubmesterskab på forskellige dage hen over året (konkurrence pr. disciplin)?  

En Allround mester findes blandt alle dem som deltager på disse disciplin dage, og hædres ved 

nytårstaffel. 

Klubmesterskabet afholdes hvert 2. år. 

Skal vi forhøje vores præmier til klubmesterskabet ? 

Det understreges at kommunikation omkring emnet er væsentlig. Drøftes på heldagsmødet. 

 

Budget 2025 for Medaljebonus - Støtte: 

Skyde år 2024 er blevet gennemgået, og vi kan konkludere at 2024 har været et rigtigt godt år for KFK, 

i alle vores discipliner.  

KFK er igen flot repræsenteret i top ti på vores discipliner, og det betyder at de ting som er igangsat i 

løbet af år 2024, har båret frugt  

Der er udarbejdet overblik over støttekronen samt medaljebonus for 2025, og der indstilles til 

bestyrelsen om kr. 264.500 ,- til disse formål. Bevilget. 

Grunden til at indstillingen kommer nu er, at vi skal invitere til nytårstaffel som afholdes d. 12/1-2025 

Frist for udbetaling udløb 1.december 2024. 

Drøftes videre på heldagsmødet. 

 

Medaljeliste til Københavns Rådhus - Team KBH 

Guldmedaljevinderne er oplyst til Team KBH.  

Igen i år har vi fået denne mail alt for sent. Der er kigget ind i dette, og mailen er nu rettet, således at 

den kommer til KHN fremadrettet, som kan sende den videre til Sportsudvalget. 

 

Trænerkontrakt 

Flere træner har efterspurgt en beskrivelse af deres træner virke. 

Der er fundet en trænerkontrakt som kunne tilrettes og udleveres til rette personer. 

Sportsudvalget fremlægger et fornyet oplæg på heldagsmødet. 

Regler for sportsregnskaber fremlægges på heldagsmødet. 

 

5. Driftsudvalget (TJ) 
 

Driftsudvalg: Formand TJ, medlemmer HD, OB, JBe, SH 

 

Økonomiopfølgning 

Regnskab ultimo november 2024 gennemgået på dagens møde. 

 

Personalesag 

Personalesag vedr. Mads formodes afsluttet. 

 

Dialogmøder 

Dialogmøder som afholdtes af Skydesport Danmark: SH og TJ har deltaget i mødet d. 6. oktober, hvor 

en ny kontingentmodel blev gennemgået. KFK har opfordret til nærmere dialog herom. 

Klub i klubben drøftes på heldagsmødet. 

 

5.1 Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 

 

Jørgen tilbyder at lave medlemsnyt / nyhedsbreve, vi foreslår at disse fremsendes til gennemgang / 
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godkendelse i sports- & driftsudvalg på respektive formøder, hvorefter det kan publiceres via Zakobo. 

Kasper meddeler Jørgen ovenstående. 

 

Kasper mødes med interne revisorer for at drøfte løsning for manuelle krydser, der kan evt. scannes 

hver mandag og sendes til Kaspers mail. 

 

Simone starter fuldtid i shoppen pr. 1. marts 2025. Frank Pedersen starter som afløser på banerne. 

 

Der sættes møde op med Deltaplan, for evt. at kunne benytte dette i stedet for PlanDay (koster 25 t.kr. 

årligt). 

 

Kasper har modtaget mail fra Skydesport Danmark / Jarl, som spørger til opsætning af lys på en skeet 

bane, så Frederik Mast og andre kan skyde frem til kl. 20.00 i vinterhalvåret. Kasper vender tilbage til 

Jarl for at høre om de har budget til noget samt for at få en teknisk vurdering af om belysning er den 

rigtige løsning. 

 

Kasper & Henrik har startet et maskin- & reservedelssystem op i Excel (anlægskartoteket). 

 

Der er afholdt møde med Politiet vedr. opstart af deres aktiviteter, som er aftalt til januar 2025. 

 

Kasper har været på lederkursus 2 dage, det har været godt og Kasper har fået gode værktøjer med 

retur. 

 

Sporting 1 er lavet klar til håndterminal, der skal laves en endelig instruks og så kan de startes op. 

Kasper og Henrik arbejder på planlægning og opstilling af 8 maskiner til Store Sporting på Skeet bane 

2, der skal skydes fra eksisterende standpladser. 

 

Lerdueopsamler brugt 100 kkr, beses i Flejsborg næste uge. 

 

NSI steel challenge Copenhagen stævne 6.-8. august 2025 er under overvejelse. 

 

Beretning taget til efterretning. 

 

5.2 Miljø (JBe) 

 

JBe (udvalgsformand), OB, Knud Erik Poulsen 

 

Penta Advokater er ombord, der arbejdes på flere fronter for at få styr på støjvold samt By 

& Havn, Teknik & Miljø, ingen afklaring endnu, da der forhandles på alle fronter. SH er gået ind i 

arbejdet. 

 

Der har været afholdt et orienteringsmøde med By & Havn omkring status på støjvolden. 

 

5.3 Instruktør (OB) 

 

Julemøde i korpset 12. december 2024, foreløbigt 31 tilmeldte. 

 

Instruktør dag planlægges til 29. maj 2025. 

 

Der arbejdes på nye instruktører til korpset, dette er klar først i det nye år 
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6. Ordensudvalget (JBe) 
 

Formand JBe, medlemmer Dennis Andersen, Dan Saugstrup 

 

Verserende sag Per Andersen vs. Michael Lundt og Driftsleder på vegne af shoppen. 

 

Indkaldt til afgørelse 10. januar 2025, forelægges bestyrelsen på heldagsmødet 18. januar 2025. 

 

7. Eventuelt (Alle) 
 

7.1 Ingen punkter til eventuelt (Alle) 

 

Referat 

 

8. Godkendelse af referat 
 

Do/Done liste og referat fremsendes til godkendelse efter mødet.  


